
KLUB CHOVATELŮ JEZEVČÍKŮ ČESKÉ REPUBLIKY z.s. 
Sídlo: Lešanská 1176/2a, 141 00 Praha 4 Chodov 

Korespondenční adresa: Bc. Markéta Chodilová, Vavřineč 1, 277 31 Velký Borek 

___________________________________________________________________________ 
 

 
   

 

Zápis ze schůze výboru Klubu chovatelů jezevčíků ČR z. s.,  

konané dne 14.1.2024 od 10.00, Horní Počernice 

 
 

Přítomni: Ing. Radomír Svoboda, Bc. Markéta Chodilová, ing. Jaroslav Horský, Monika 

Hnátek Illová, Ing. Jiří Cikryt, Kateřina Klocová, Michal Urban, ing. Pavel 

Sládek  

Jako hosté MVDr. Jan Kučera předseda Kontrolní komise, Jiří Potyš předseda 

Kárné komise 

 

Omluveni: MVDr. Ing. Veronika Chrpová Ph.D.    

 

 

 

 

 

 

1. Zahájení  

Schůzi zahájil předseda KCHJ ČR a přivítal všechny přítomné a popřál vše nejlepší do 

nového roku.  

Předseda navrhl a výbor jednomyslně schválil program jednání následovně: 

 

 

 

 

Program: 

 

1. Zahájení         R. Svoboda 

2. Kontrola zápisu a revize usnesení z minulé schůze    P. Sládek 

3. Rozhodnutí učiněná mimo zasedání výboru    P. Sládek  

4. Zpráva hlavní poradkyně chovu       M. Chodilová 

5. Zpráva výcvikářky       M. Hnátek-Illová 

6. Zpráva ekonoma        J. Cikryt 

7. Zpráva jednatele       P. Sládek 

8. Zpráva IT referenta       J. Horský  

9. Zpráva tiskové referentky      K. Klocová 
10. Zpráva matrikáře       M. Urban 

11. Zpráva předsedy kontrolní komise     J. Kučera 

12. Zpráva předsedy kárné komise     J. Potyš 

13. Diskuse 

14. Usnesení 

15. Závěr 
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2. Kontrola zápisu a revize usnesení z minulé schůze  

 

Byla provedena kontrola plnění usnesení z poslední schůze výboru: 

1. Trvá úkol místopředsedkyně kontaktovat WUT a domluvit konání či nekonání vč. 

termínu        SPLNĚNO 

2. Trvá úkol č. 5 z usnesení poslední schůze výboru - P. Sládek – připravit pro zveřejnění 

na webu a v databázi členy oceněné na dílčích schůzích klubu SPLNĚNO 

3. Trvá úkol č. 8 z usnesení poslední schůze výboru - K. Klocové připravit 

v odpovídajícím termínu druhý díl zpravodaje, který bude obsahovat dohodnuté 

informace.         SPLNĚNO 

4. Výbor se zavazuje zpracovat do konference v roce 2024 novou koncepci tiskovin a 

tuto předložit konferenci k projednání a schválení.    TRVÁ 

5. J. Cikryt a P. Sládek mají za úkol intenzivně se věnovat komunikaci s novou externí 

účetní, aby se co nejdříve zapracovaly a aby se zaběhly nová pravidla při účtování.  

PRŮBĚŽNĚ PLNĚNO 

6. P. Sládek má za úkol vytvořit s novou externí účetní smlouvu o dílo pro personál na 

soutěžích a výstavách takovou, aby vyhovovala potřebám klubu a současně platným 

legislativním požadavkům.      TRVÁ 

7. J. Horský a Monika Hnátek-Illová mají za úkole dořešit s iniciátory podmínky, 

termíny a místa konání nových klubových soutěží a zkoušek (SPK, KZN podzim, 

KBS miniatur)        SPLNĚNO 

8. M. Chodilová a J. Horský mají za úkol projednat s ČMKJ možnosti elektronické 

komunikace chovatelů s touto institucí.    SPLNĚNO 

 

 

 

3. Rozhodnutí učiněná mezi zasedáními výboru 

 

V souladu se stanovami učinil výboru klubu mezi zasedáními výboru následující 

rozhodnutí: 

 

▪ Zpracování zkušebních řádů soutěží KCHJ externí grafičkou a následný tisk 

▪ Spolupráce s novou účetní paní D. Šarekovou 

▪ Záloha Kč 25000 na pohár Českého středohoří 

▪ OMS Třebíč – opožděné souhlasy s CACT soutěžemi 

▪ Hana Polcrová – rozhodčí exteriéru jezevčíků 

▪ Připomínky k nové smlouvě s ČMKJ 

▪ Záloha Kč 20000 na KBS 

▪ Výroba bonitačního razítka – 3sady 

▪ Výroba výstavního razítka – 10ks 

▪ Výroba slavnostního razítka klubu – 3ks 

▪ Nominace na MHSN Libavá  

▪ Záloha Kč 40000 na MHSN Libavá 

▪ Doplatek na odznaky – zlatý a stříbrný 

▪ Termíny schůzí poboček, výboru a konference 2024 

▪ KHS – záloha Kč 40000  

▪ Propozice klubové výstavy Holýšov 

▪ Místo konání konference – Balonový hotel Radešín 

▪ Změna termínů schůzí poboček  
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4. Hlavní poradkyně chovu – M. Chodilová:   

 

▪ Hlavní poradkyně chovu upozornila na stále se opakující problémy se službami 

plemenné knihy – opožděné reakce, chyby v zápisech, špatná komunikace 

▪ Diskutována byla problematika vztahů klubu s ČMKJ a ČMKU. Bylo dohodnuto, že 

výbor klubu bude vyvíjet trvalý tlak na obě instituce, aby ve vztahu k našemu klubu 

fungovaly lépe 

▪ Informovala o přípravách klubové výstavy v Holýšově 

 

 

5. Výcvikářka – Monika Hnátek-Illová:  

▪ Změna termínu Speciální barvářské soutěže na 4-5.5. 

▪ Spurlaut – nemáme aktuálně dohodnutou honitbu, řeší se (Křelov, Šlapanice) 

 
 

6. Ekonom – Jiří Cikryt: 

▪ J. Cikryt rozešle všem členům výboru výsledovky akcí (výcvikových, výstavních) za 

rok 2023, aby je zkontroloval a odsouhlasili, případně odstranili nesrovnalosti vzniklé 

při zaúčtování nákladů a výnosů akcí 

▪ Ekonom navrhl a výbor schválil záměr zrušit spořící účet u ČS (stav Kč 221.875) 

▪ Ekonom informoval, že 8.2. končí termínovaný vklad na Kč 500.000 u KB 

▪ Výbor dojednal a schválil zřízení nového termínovaného vkladu u KB na částku            

Kč 750.000 

▪ Ekonom vyhlásil inventuru, do inventarizační komise byli přítomnými navrženi a 

schváleni – P. Sládek, M. Urban a K. Klocová. Komise zajistí kontrolu majetku a 

připraví případné návrhy na vyřazení a vypracuje likvidační protokoly 

▪ J. Cikryt zpracuje a zašle členům výboru finanční plán 2024, který bude následně 

prezentován na schůzích poboček a konferenci. Součástí plánu budou i výdaje na 

pořádání konference WUT, které se dle vyjádření předsedy budou pohybovat okolo     

Kč 100000 

 

 

7. Jednatel – P. Sládek  

▪ Jednatel navrhl a výbor schválil zúžení sortimentu prodejního materiálu klubu. Nově 

klub objedná a doplní stav zboží u položek trička, nákrčníky, tašky, hrnky a kšiltovky.  

Objednání zajistí M. Chodilová.  

▪ Výbor projednal jednatelem předložené návrhy na ocenění členů za rok 2023 

▪ Výbor schválil klíč pro stanovení počtu delegátů a kandidátů na konferenci za jednotlivé 

pobočky. Rozhodný je stav členů k 31.12.2023 a klíč výbor stanovil takto: 

o Započatých 40 členů pobočky = 1 delegát 

o Započatých 60 členů pobočky  = 1 kandidát  

▪ Jednatel dohodne s předsedy poboček program jednání poboček a pozvání členů na 

schůze poboček 

▪ Jednatel navrhl jako kandidáta na předsedajícího konference J. Dvořáčka. Výbor 

s návrhem vyjádřil souhlas.  

▪ Návrhy na změny klubových norem a další návrhy pro konferenci bude shromažďovat 

jednatel a návrhy předloží a budou projednány 6.4. na schůzi výboru. Návrhy budou 

následně předány mailem kandidátům a delegátům konference. Podklady týkající se 

chovných podmínek a zápisního řádu zúřaduje obdobným způsobem hlavní poradkyně 

chovu.  

Návrhy poboček na změny klubových norem a návrhy na projednání na konferenci získá 

jednatel přímo na schůzích jednotlivých poboček. Jednatel žádá rovněž jednotlivé členy, 
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aby mu svoje individuální návrhy zaslaly nejpozději do 6.4.2024., aby mohla být řádně 

připravena pozvánka pro delegáty a kandidáty na konferenci vč. všech nutných příloh.   

 

 

 

8. IT referent – J. Horský 

▪ J. Horský informoval výbor, že úpravy databáze budou prioritním úkolem IT referenta 

z voleb vzešlého nového výboru. Zejména proto, aby úpravy, které budou realizovány 

odpovídaly plně představám nového výboru a nové chovatelské rady. 

▪ Výbor schválil návrh na změny zápisního řádu, které budou zahrnuty do návrhů pro 

konferenci 

 

 

9. Tisková referentka – K. Klocová  

▪ Výbor schválil, že hosté, kteří přijedou na konferenci WUT do Prahy, obdrží od našeho 

klubu – klubový odznak, propisku, desky + Seznam chovných psů a loňský dotisk 

časopisu Jezevčík 

▪ Výbor schválil dotisk ročenky, počet v návaznosti na poptávku a cenu tisku  

▪ Výbor projednal zajištění odznaků a dalších odměn pro oceněné za rok 2023. Předseda 

slíbil zkontrolovat počet zlatých a stříbrných odznaků, které jsou u něj uložené a dle 

toho se následně doobjednají chybějící odznaky u zlatníka. K. Klocová zajistí nové 

diplomy pro oceněné.  

▪ Bylo dohodnuto, že tiskoviny, které se tisknou (tedy Seznam chovných psů a Jezevčík 

2023) budou vytištěny v počtu, který odpovídá počtu členů 2024 k 31.12.2023 a navýší 

se o 100ks pro nové členy a o 50ks pro delegáty WUT. Tomuto seznamu členů budou 

také výtisky obou tiskovin zaslány.  

▪ Na popud tiskové referentky byla otevřena otázka správnosti údajů v databázi členů 

s nutností jejich neustálé validace.  

 

 

10. Matrikář – M. Urban  

▪ Před schůzemi poboček (8.3.) vygeneruje M. Urban a pošle předsedům poboček seznam 

jejich členů. 

▪ Informoval o záměru rozeslat aktivační maily členům klubu, kteří jsou v databázi klubu 

prozatím stále jako „neaktivní“. Realizace ve spolupráci s IT referentem.  

▪ M. Urban informoval, že ke dni konání výboru jsou v databázi nahrané všechny platby 

došlé k 31.12.2023 identifikované jako platby členů na rok 2024 

▪ Matrikář předložil návrh nových členů klubu, který byl výborem schválen: 

10234  Paur Michal 

10235  Mašková Jana 

10236  Korbář Josef 

10237  Farský Petr 
10239  Mocová Michaela 

10240  Válkyová Laura 

10241  Malata Michal 

10243  Klusáková Hana 

10244  Joštová Kateřina 

10245  Grusová Dita 

10246  Topka Václav 

10247  Krejčíková Zdeňka 

10250  Říha Marek 

10252  Odstrčil Patrik 

10255  Králová Eva 
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11. Kontrolní komise – J. Kučera: 

▪ V roce 2023 proběhla celkem 3x kontrola účetnictví – bez větších závad 

▪ Nová účetní se postupně zapracovává 

 

 

 

12. Kárná komise – J. Potyš:  

▪ Aktuálně není v běhu žádné kárné řízení, komise řešila dva podněty, obě kárná řízení 

však komise pro neopodstatněnost zastavila. 

 

 

 

13. Diskuse – proběhla v rámci jednotlivých bodů programu.  

 

 

 

 

 

Schůzi výboru ukončil předseda v 18.00. 

Příští schůze výboru proběhne v Ostřetíně 6.4. od 18.00. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



6 

 

Usnesení ze schůze výboru ze dne 14.1. 2024 
 

Bere na vědomí: 

1. Souhlasy udělené mezi schůzemi výboru 

2. Zprávy jednotlivých členů výboru 

 

Schvaluje: 

1. Nový termín speciální barvářské soutěže 4-5.5. 

2. Inventarizační komisi ve složení P. Sládek, M. Urban a K. Klocová  

 

 

Ukládá:  

1. Trvá úkol P. Sládka připravit ve spolupráci s externí účetní novou smlouvu o dílo a 

cesťák pro akce klubu v roce 2024. 

1. Trvá úkol K. Klocové, potažmo výboru, připravit novou koncepci tiskovin pro 

projednání na konferenci. K. Klocová otevře diskusi o budoucnosti tiskovin na 

schůzích poboček. 

2. Správcům jednotlivých akcí provést kontrolu výsledovek akcí za rok 2023 a tyto 

odsouhlasit nebo zajistit opravu. 

3. Výcvikářce – zajistit honitbu pro špurlaut  

4. Ekonomovi a předsedovi zrušit spořící účet u ČS 

5. Ekonomovi a předsedovi založit nový termínovaný vklad (roční) na Kč 750.000 u KB 

6. J. Cikrytovi vypracovat finanční plán na rok 2024 

7. M. Chodilové objednat chybějící položky prodejního klubového materiálu. 

8. Jednateli shromáždit všechny návrhy na změny stanov a kárného řádu klubu (vzešlé ze 

schůzí poboček i od jednotlivých členů), zajistit jejich projednání na schůzi výboru a 

předání všech návrhů delegátům a kandidátům konference v termínu daném stanovami 

klubu.  

9. M. Chodilové shromáždit všechny návrhy na změnu chovných podmínek a zápisního 

řádu, nechat je projednat výborem a následně zapracovat do materiálů pro delegáty a 

kandidáty konference.  

10. Matrikáři ve spolupráci s ostatními členy výboru trvale usilovat o bezchybnou evidenci 

členů v databázi a korektní údaje v ní zaznamenané. Jedná se o základní dokument 

klubu, navíc přímo ovlivňující náklady například na distribuci tiskovin apod.  

11. Inventarizační komisi zajistit kontrolu majetku klubu.  

12. Jednateli zpracovat pozvánku na konferenci vč. příloh v podobě návrhů poboček a 

členů na změny klubových norem a dalších návrhů na projednání konferencí a aby tyto 

pozvánky s přílohami rozeslal delegátům a kandidátům konference nejpozději do 

10.4.2024 

 

 

 

 

 

 

 

Rumberk 28.1.2024 

Zapsal:  

Pavel Sládek  

 

 

 

 


